4 О Спаситель, благодать

- 1. Blessed Saviour! Let Thy grace
 Be sent richly from above;
 May Your words be understood
 With expression of Your love.
- 1. О Спаситель! Благодать На благую весть излей; Дай нам все слова понять, Все слова любви Твоей.

Refrain

As we all are gathered here Make our fellowship as one, Turn Your face to us today, Let in all Your will be done.

Припев

Дай общение сердцам, Всех в одно соедини, Обрати лицо Ты к нам И беседу в нас начни.

- 2. While we hear Thy words today Help our hearts be open now To receive Your dew of grace With Your mercy and Your love.
- 2. Ты открой всем нам сердца И Твои слова посей. Пусть на них падёт роса Милости, любви Твоей!

Refrain

As we all are gathered here Make our fellowship as one, Turn Your face to us today, Let in all Your will be done.

Припев

Дай общение сердцам, Всех в одно соедини, Обрати лицо Ты к нам И беседу в нас начни.

- 3. May God's Spirit help us be More attentive to His call, So His fruit eternal will Grow abundantly in all.
- 3. Да удобрит Божий Дух Наше сердце и наш слух; Да скорей произрастёт В нашей жизни вечный плод!

Refrain

As we all are gathered here Make our fellowship as one, Turn Your face to us today, Let in all Your will be done.

Припев

Дай общение сердцам, Всех в одно соедини, Обрати лицо Ты к нам И беседу в нас начни.